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台灣聚合化學品股份有限公司高雄廠 

USI Corporation 
 
No.330, Fengren Rd., Renwu Dist., Kaohsiung City 81449, Taiwan (R.O.C) 

814高雄市仁武區鳳仁路330號 

 

Attn：鄭哲灝 課長級工程師 

 
Dear Sirs, 

 

We are pleased to confirm that, based on the satisfactory results of our assessment 

as concluded on Feb 22, 2022, USI Corporation has been recommended for 

registration as a company conforming to ISO 46001:2019 Water efficiency 

management, like quality management, environmental management and energy 

management could be a matter of vital interest in promoting sustainable economic activities, 

industries and ultimately a sustainable environment.  requirements in the scope of 

DESIGN AND MANUFACTURE OF HIGH DENSITY POLYETHYLENE RESINS, LOW 

DENSITY POLYETHYLENE RESINS, LINEAR LOW DENSITY POLYETHYLENE RESINS, 

ETHYLENE VINYL ACETATE COPOLYMER RESINS AND CYCLIC BLOCK 

COPOLYMER.  

 

SGS台灣檢驗科技股份有限公司於2022年02月22日，於台灣聚合化學品股份有限公

司高雄廠  執行驗證，有鑑於其令人滿意的稽核結果，我們很樂意以此函證明台灣聚

合化學品股份有限公司高雄廠  業經推薦為符合  ISO 46001:2019 Water 

efficiency management, like quality management, environmental management and 

energy management could be a matter of vital interest in promoting sustainable economic 

activities, industries and ultimately a sustainable environment. 要求的組織，驗證範圍高

密度聚乙烯樹脂、低密度聚乙烯樹脂、線型低密度聚乙烯樹脂、乙烯醋酸乙烯酯共聚合樹脂、

環狀嵌段共聚高分子之設計及生產。 

 

耑此 

Yours sincerely, 

  
____________ 
David Huang 
Senior Director 
SGS Taiwan Ltd. 
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